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Formanden	indledte	generalforsamlingen	med	at	byde	velkommen.	

	

	

	

1.	Valg	af	dirigent:	

Ehler	ferdinansen	blev	valgt	som	dirigent	

	

2.	Formandens	beretning:	Året	der	gik	og	det	kommende	år:	

Formandens	beretning	vedlægges	som	bilag.	

	

3.	Fremlæggelse	af	regnskab		

Drift	regnskabets	resultat	viser	et	underskud	på	29,817,24	hvorefter	likviditeten	udviser	43,268,95		

Det	reviderede	regnskab	vedlægges	som	bilag.	

	

4.	Indkomne	forslag:	

Ingen	indkomne	forslag.	

	

5.	Valg	til	bestyrelsen	og	valg	af	revisor:	

Eva	Beuchert	modtager	genvalg	

Willy	Gotfredsen	modtager	ikke	genvalgt	

Sussi		Vandborg	modtager	ikke	genvalg	

Valg	af	bestyrelsen:	

Bestyrelsen	forslår	valg	af	Lisa	Busk	og	Dorthe	Hahn	til	bestyrelsen.		

Begge	blev	valgt	

Valg	af	suppleanter:		

Lasse	Rosendal	modtager	ikke	genvalg	

Lisa	Busk	indtræder	som	bestyrelsesmedlem	

Søren	Børsting	valgt	ind	for	en	et-årig	åeriode	

Sussi	Vandborg	valgt	ind	for	en	2	årig	periode	

Valg	af	revisor	

Roland	Petersen	modtager	genvalg	
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6.	Eventuelt:	

Efter	beslutningen	om	ikke	længere	at	etablere	en	sandwish-bod	i	forbindelse	med	årets	Vig	festival	drøftedes	
forskellige	muligheder	for	anden	indtjening.	Det	kunne	eksempelvis	være	at	samle	medlemmer	og	venner	af	klubben	
som	ville	tage	en	koncertdag	i	Næstved.	Per	arbejder	videre	med	det.		

Årets	Hyg-ind	vinder	er:	På	andenpladsen	blev	det	Bjerne	og	første	pladsen	blev	det	Lasse.	Tillykke	til	jer		

Nøglen	til	postkassen	er	pist	væk.	Er	der	nogen	der	har	set	den?	

Bestyrelsen	takker	Willy	og	Lasse	for	indsatsen	i	bestyrelsen.	

Per	er	glad	for	det	store	fremmøde	af	medlemmerne	til	årets	generalforsamling,	og	håber	på	at	det	kan	blive	en	
tradition.	

	

For	referat		

Sussi	Vandborg		

	


